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Yrkande, återremiss 

 
Ärende 5: Skolförsörjningsplan för Solna stad 

 
Skolförsörjningsplanen för Solna stad är ett viktigt underlag för att nämnden ska kunna 
fatta underbyggda och långsiktigt hållbara politiska beslut.  
 
Många frågor har under tiden som gått sedan majoritetsskiftet hänvisats till att svar 
kommer att komma i samband med den nya skolförsörjningsplanen och det har därför 
funnits höga förväntningar på den planen som nu har arbetats fram.  
 
Moderaterna, Liberalerna och Kristdemokraterna har såväl förståelse som respekt för att 
denna typ av processer kan ta tid. Därför blir vi bekymrade när vi läser den slutprodukt 
som idag läggs fram till Skolnämnden. 
 
Av rapporten framkommer att det idag finns ett överskott på 846 skolplatser vid 
beräkning av 25 elever per klass. De tomma platserna kommer även öka stadigt under de 
kommande åren. De tomma skolplatserna är fördelade över samtliga tre geografiska 
skolområden men med tonvikt på Norra Solna. 
 
I planen räknar man på full klass vid 25 elever per klass. Idag är det ett genomsnitt på 24,6 
elever per klass i de kommunala skolorna.  
  

• Dokumentet saknar en bedömning och analys kring hur den nya antagningen till förskoleklass 
påverkar den befintliga kapacitet som beräknas på 25 elever per klass 

 
Vidare står det att skolförsörjningsplanen ska fungera som underlag för att säkra framtida 
och långsiktig skolplanering. Man skriver också att Solna stads skolor ska vara 
organiserade för att skapa hög kvalitet i verksamheten samt att en högstadieskola bör ha 
fyra paralleller (100 elever) för att uppnå detta. Skolförsörjningsplanen nämner också att 
en sammanhållen skolgång i Bergshamra skulle kunna leda till att fler väljer att fortsätta i 
skolan efter lågstadiet. 
 

• Vi saknar en konsekvensbedömning kring vad ett återöppnande av högstadiet i Bergshamra 
skulle få för övriga skolor inom Norra Solna. 
 

• Det är otydligt om det finns underlag för fyra paralleller i högstadiet på Bergshamraskolan vilket 
enligt planen behövs för att säkra såväl stabil organisation som hög kvalitet. Om inte, vore det 
önskvärt att det kompletteras med en tydlig plan för hur kvalitet och organisation ska säkras på 
skolan. 



 

 
 

• Dokumentet saknar information om hur stor andel av skolpengen som idag går till lokaler 
respektive undervisning samt analys om hur den bedöms förändras över tid. 
 

• Dokumentet besvarar inte frågorna kring Tallbackaskolans framtid då vägvalet mellan att 
renovera eller bygga nytt är avgörande för skolförsörjningen i Södra Solna, både på kort och lång 
sikt. 

 
I dokumentet presenteras en känslighetsanalys kring hur många skolplatser som skulle 
krävas om Solna stad ökade respektive minskar sina marknadsandelar. 
 

• Förtydligande behöver göras kring varför man har valt 20 procent som referensvärde i 
känslighetsanalysen. 
 

• Vi önskar också en kompletterande bedömning och analys kring sannolikhetsgraden för den 
valda nivån. 
 

• Det saknas även analys kring hur Internationella Engelska Skolans utökade verksamhet 
kommer att påverka skolförsörjningen i Södra Solna. 
 

Vid informationsmötet på Skytteholmsskolan för ett drygt år sedan deltog många 
föräldrar från Solnas anpassade skola (grund- och gymnasium). Oro fanns kring vad som 
skulle hända med deras barns skolgång vid ett återöppnande av Skytteholmsskolans 
mellanstadium.  
 

• Försörjningsplanen saknar en konsekvensanalys för den anpassade grund- och gymnasieskolas 
nuvarande och framtida verksamhet i och med förändringarna i elevantal som kommer att ske i 
Skytteholmsskolan under de närmsta åren. 

 
Med anledning av ovan redovisade punkter yrkar vi på att skolförsörjningsplanen 
återremitteras.  
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